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§ 1. Mötets öppnande.
Thomas förklarade mötet öppnat och hälsade ledamöterna
välkomna. Antonia Marten presenterades som ny ersättare för PRO
efter Christer Örth. Närvaro noterades.

§2. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare.
Till justerare av dagens protokoll utsågs ordförande Thomas Sessler
och vice ordförande Eddie Bervelin.

§4. Godkännande av föregående protokoll. Balanslista
uppdateras
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
Balanslistan uppdaterades.

§5. Information från stadsdelsförvaltningen.
Margareta Ericson, avdelningschef berättar att förvaltningen har
beställt IPADs till Pensionärsrådets ledamöter. IPADsen delas ut på
nästa råd. Nashwan Bahram, IT-strateg kommer hålla en kortare
utbildning. Margareta berättar även kort om en ny rapport från
Äldrecentrum, Stockholm - äldrevänlig stad. Rapporten är en
baslinjemätning för att undersöka hur äldre personer upplever att
det är att åldras i hemstaden. Undersökningen bygger på enkäter,
intervjuer och gruppsamtal med äldre vid träffpunkter i
stadsdelarna, möten med kommunala pensionärsråd och intervjuer
med äldre på gator och torg. Svarsfrekvensen på enkäten var 66%.
Rapporten kommer att skickas ut pensionärsrådet.
Margareta berättar att förvaltningen arbetar med Fleråringen som
ska tas upp i april månads stadsdelsnämnd. Fleråringen kommer att
skickas ut till pensionärsrådets ledamöter för möjlighet att bidra
med synpunkter innan den tas upp i stadsdelsnämnden.
Margareta berättar att Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista
tillsammans med polisen tagit fram en lokal
samverkansöverenskommelse, som utgår från den centrala
överenskommelsen mellan Stockholms stad och Polisregion
Stockholm samt den gemensamma trygghetsstrategin för Järva.
Inger Cronlund, utredare är inbjuden till nästa råd för att presentera
Trygghetsstrategin för Järva mer detaljerat.

§6. Anmälan om inkomna skrivelser och nämndärenden.
Stadsdelsförvaltningen föreslår en revidering av ersättning och
riktlinjer för pensionärsföreningarnas bidrag. Förvaltningens förslag
är att verksamhetsbidraget höjs från 700 kronor per förening till 800
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kronor per förening och att aktivitetsbidraget per medlem boende
inom stadsdelsnämndens område höjs från 7 kronor per medlem till
10 kronor per medlem. Ersättningarna ska sedan årligen räknas upp
enligt konsumentprisindex, KPI.
Boendeplan för äldre 2021 med utblick mot 2040 Västerort tas upp
nu på mars månads stadsdelsnämnd. Stadsdelsförvaltningarna i
region västerort har i samarbete tagit fram en boendeplan för äldre.
Planen avser 2021 med utblick mot 2040 och utgör underlag till
stadsövergripande boendeplanen som tas fram av
äldreförvaltningen. Boendeplanen omfattar befintliga boenden,
planerade byggprojekt och uppskattat behov av bostäder. Rapporten
har skickats ut till pensionärsrådets ledamöter för möjlighet att bidra
med synpunkter innan ärendet tas upp i stadsdelsnämnden.

§7. Gäst.
Marianne Ankersjö, Medicinskt Ansvarig för Rehab i Västerort
presenterar sig. Marianne är i grunden arbetsterapeut med lång
yrkeserfarenhet. Marianne är sedan 2011 Medicinskt Ansvarig för
Rehab, MAR i Västerort. MAR arbetar övergripande med den
kommunalt drivna äldreomsorgen. MAR har i uppgift är att skapa
regler och riktlinjer, stödja och utveckla det förebyggande
arbetssättet tillsammans med verksamheterna. Målet är att brukarna
ska kunna bibehålla eller förbättra sin förmåga att leva självständigt.
Arbetet är styrt av HSL, Hälso- och Sjukvårdslagen
MAS, Medicinskt Ansvarig Sjuksköterska och MAR utreder
tillsammans med verksamhetschef Lex Maria anmälningar som
avser vårdskador. Bedöms vårdskadan som allvarlig skickas den
vidare till IYO, Inspektionen för Vård och Omsorg.

§8. Övriga frågor.
Thomas Sessler berättar att pensionärsrådet har skrivit till
Regionen, tidigare Landstinget angående SLs Närtrafiken och
tjänsten med beställningsbussar som inte fungerar tillfredställande.
Regionen har returnerat skrivelsen utan kommentar och hänvisar till
SL. Pensionärsrådet bjuds in till studiebesök på Relations Våld
Centrum torsdag förmiddag 16 april.

§9. Nästa möte och mötets avslutning.
Onsdag 15 april för pensionärsrådet, Stormbyvägen 2-4 i Spånga
Center kl. 10:00-12:00. (Fridas Konferens)

Ordförande Thomas Sessler tackade deltagarna och förklarade
mötet avslutat.
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